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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

"Продължаваме промяната" и Съюзът на работодателите не се разбраха за бюджета по време на среща,
инициирана от партията. ПП настоява за приемане на нов бюджет 2023 до месец, а от бизнеса – за удължения
вариант на Бюджет 2022 , за да не започне наддаване между партиите коя да е по-социална. ПП и национално
представените работодателски организации проведоха публична среща в Народното събрание, за да... 

Бившият премиер коментира опитите за съставяне на правителство на среща с работодатели "Продължаваме
промяната" и Съюзът на работодателите не се разбраха за бюджета, по време на срещата, инициирана от
партията, предаде репортер на Агенция Фокус. ПП и национално представените работодателски организации
проведоха публична среща в Народното събрание, за да обсъдят визията си и работещите решения за б... 

Национално представените работодателски организации не дадоха подкрепа за идеята на "Продължаваме
Промяната" за приемане на Закон за държавния бюджет за 2023 г. и настояха, че за бизнеса е по-добре да
действа удължителен закон за бюджета. Представителите на работодателските организации изразиха опасения,
че както при актуализацията на бюджета миналата година, така и сега политическите партии, дори... 

Национално представените работодателски организации не дадоха подкрепа за идеята на "Продължаваме
Промяната" за приемане на Закон за държавния бюджет за 2023 г. и настояха, че за бизнеса е по-добре да
действа удължителен закон за бюджета. Представителите на работодателските организации изразиха опасения,
че както при актуализацията на бюджета миналата година, така и сега политическите партии, дори... 

Заглавие: "Продължаваме Промяната" и работодателите не се разбраха за бюджета
Дата: 11.11.2022 18:34
Медия: Informiran.net

Заглавие: Кирил Петков: Не се случват разговори, а гледаме само театрални постановки
Дата: 11.11.2022 18:20
Медия: Dunavmost

Заглавие: ПП и работодателските организации не се разбраха за нов Бюджет за 2023 г.
Дата: 11.11.2022 17:53
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Национално представените работодателски организации не дадоха подкрепа за идеята на
"Продължаваме Промяната" за приемане на Закон за държавния бюджет за 2023 г.
Дата: 11.11.2022 17:18
Медия: Утро Русе

Заглавие: Работодателските организации подкрепят удължаването на Бюджет 2022
Дата: 11.11.2022 17:05

https://www.informiran.net/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5/
https://www.dunavmost.com/novini/kiril-petkov-ne-se-sluchvat-razgovori-a-gledame-samo-teatralni-postanovki
https://novini.vratsa.eu/bg/pp-i-rabotodatelskite-organizatsii-ne-se-razbraha-za-nov-byudzhet-za-2023-g/
https://utroruse.com/article/871668/
https://nova.bg/news/view/2022/11/11/389921/%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BE%D1%80%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F%D1%82-%D1%83%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2022/


Без решение за бюджета приключи срещата между партия "Продължаваме промяната" и Съюза на
работодателите, съобщи "Фокус".Срещата, инициирана от ПП, се проведе в сградата на Народното събрание.
Целта бе да обсъдят визията си и работещите решения за бизнеса и гражданите във връзка с Бюджет 2023. От
партията подготвят допълнителни мерки в подкрепа на бизнеса и обосноваха нуждата от нов бюджет за 2023... 

Лъчезар Динев е председател на Българо-китайската търговско-промишлена палата (БКТПП), предаде Радио
Китай. По повод 5-о Международно изложение за внос в Китай, което се проведе в Шанхай, той бе любезен да
отговори на няколко въпроса за КМГ. Въпрос: Г-н Динев, петото издание на Международното изложение за внос в
Китай се проведе в Шанхай от 5 до 10 ноември. При откриването му председателят Си Дзин... 

Не беше постигнато съгласие по предложението за внасяне на Бюджет 2023 от служебното правителство
Национално представителните работодателски организации и ПП "Продължаваме промяната" (ПППП) проведоха
публична среща в Народното събрание, за да обсъдят виждания и работещи решения за бизнеса и гражданите
във връзка с Бюджет 2023. Срещата беше по покана на ПППП. Съпредседателите на "Продължаваме про... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Пазарите имат по-добър опит в прогнозирането на спадове, но понякога неизбежното никога не се
случваИкономистите са склонни да мислят на малки постепенни стъпки, пропускайки големите обрати в
историята, което помага да се обясни защо техният консенсусен възглед не е прогнозирал нито една рецесия в
САЩ от началото на данните през 1970 г. - досега. За първи път икономистите като група не само очаква... 

Европейската комисия повиши прогнозата си за растежа на румънската икономика през тази година до 5,8
процента от 3,9 на сто през юли, предаде агенция Аджерпрес, като се позова на есенната икономическа прогноза
на ЕК, публикувана днес, предаде БТА. През първата половина на 2022 г. румънската икономика нараства с
годишен темп от 5,7 процента, посочва в доклада си Европейската комисия и отбелязва, ч... 

Всяка винарна има право да участва най-много със 7 винаЕдинадесетото издание на най-големия форум на
българското вино DiVino.Taste събра 80 от най-добрите родни производители в "Интер Експо Център" в столицата.
Събитието започна на 11 ноември и ще продължи до 13 ноември, като посетителите могат да дегустират над 500
вина, съобщи БТА. Всяка винарна има право да участва най-много със 7 вина, а гости... 

Медия: Нова телевизия

Заглавие: Лъчезар Динев: Надявам се догодина да няма ограничения и България да се върне на
Международно изложение за внос в Китай
Дата: 11.11.2022 15:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Среща на работодателските организации с ПП "Продължаваме промяната"
Дата: 14.11.2022 11:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Икономистите прогнозират рецесия, така че тя може би няма да се случи
Дата: 12.11.2022 15:33
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: ЕК повиши прогнозата си за растежа на румънската икономика през тази година
Дата: 11.11.2022 20:03
Медия: Фактор

Заглавие: Десетки водещи винопроизводители от България участват в голям форум в София
Дата: 12.11.2022 18:51
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: ДП РАО – Съобщение до медиите Мониторингов комитет прие отчет за Програма "Козлодуй" по

https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/13036978
https://www.bcci.bg/news/19154
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/112420-ikonomistite-prognozirat-retsesiya-taka-che-tya-mozhe-bi-nyama-da-se-sluchi
https://faktor.bg/bg/articles/ek-povishi-prognozata-si-za-rastezha-na-rumanskata-ikonomika-prez-tazi-godina
https://business.dir.bg/kompanii/desetki-vodeshti-vinoproizvoditeli-ot-balgariya-uchastvat-v-golyam-forum-v-sofiya
http://atominfo.bg/?p=98014


На 8 ноември 2022 г. в Люксембург се състоя Мониторингов комитет* по изпълнение на Програма "Козлодуй" за
извеждане от експлоатация на 1-4 блок на АЕЦ "Козлодуй". Заседанието беше съпредседателствано от Масимо
Гариба – зам. генерален директор на ГД "Енергетика" на Европейската комисия (ЕК) с ресори "Ядрена енергетика,
безопасност и ITER", "Мерки за безопасност на ЕВРАТОМ" и от зам.-министъра на ен... 

"До дни МИР ще обяви за обществено обсъждане най-чаканата, трета процедура, от Плана за възстановяване и
устойчивост - за ВЕИ и батерии за локално съхранение на енергия с бюджет от 200 млн. лв." Това съобщи Калин
Маринов, зам.-директорът на Главна дирекция "Европейски фондове за конкурентоспособност" (ГД ЕФК) към
Министерството на иновациите и растежа (МИР) във второто издание на предаването "Пари... 

Г-н Василев, признак на какво е внезапната и спонтанна сговорчивост за диалози на парламентарните партии -
сякаш никой не иска да играе лошия във филма за разпадането на 48-ото НС? От вашия лагер определят
протегнатата от ГЕРБ ръка не като опит за поздрав, а за шамар? - Веднага след изборите отчетохме резултата си и
се заявихме като конструктивна опозиция. Веднага обявихме 16-те политики, по които... 

Великобритания и икономиките в еврозоната вероятно ще изпаднат в рецесия през следващата година, каза
Morgan Stanley, но Съединените щати може да се измъкнат на косъм благодарение на устойчивия пазар на труда.
В същото време очакваното повторно отваряне на Китай след почти три години на ограничаване на COVID-19 се
очаква да доведе до възстановяване на собствената му икономика и други нововъзникващ... 

"Не мисля, че бих направил това отново", коментира наскоро ръководителят на Фед - Джером Пауъл относно това
как Фед е разбрал и действал срещу инфлацията. Грешното възприятие на инфлацията от Пауъл направи така, че
той да попаднес в списъка на петдесетте най-големи грешки на влиятелни личности на MarketWatch 50. През
последните 25 години Федералният резерв направи две големи политически грешки. Пъ... 

830 млн. ще бъдат инвестирани през 2023 година на пазара на труда независимо от това какъв бюджет ще приеме
парламентът, заяви в "Бизнес.БГ" служебният министър на труда и социалната политика Лазар Лазаров. Парите
са по ОП "Развитие на човешките ресурси" и Плана за възстановяване и устойчивост по 14 схеми, които вече са
одобрени са реализиране. Те ще се изразходват за подкрепа на работодателите и ... 

извеждане от експлоатация
Дата: 12.11.2022 01:01
Медия: Atominfo.bg

Заглавие: Отваряме трета процедура по Плана за възстановяване - за ВЕИ и батерии за локално съхранение на
енергия
Дата: 12.11.2022 15:56
Медия: Moreto.net

Заглавие: Няма ли бюджет, става "Тати ще ми купи колело, ама друг път!"
Дата: 12.11.2022 14:00
Медия: Банкеръ

Заглавие: Morgan Stanley: САЩ може да избегнат рецесията през 2023 г., Европа няма такъв късмет
Дата: 14.11.2022 11:03
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Как грешките на Фед съдействаха за 40-годишния връх на американската инфлация?
Дата: 13.11.2022 21:00
Медия: Money.bg

Заглавие: Социалният министър: 830 млн. европейски средства ще получи бизнесът през 2023
Дата: 14.11.2022 11:10
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Готвят поскъпване на застраховката "Гражданска отговорност"
Дата: 14.11.2022 11:04

https://www.moreto.net/novini.php?n=468328&c=01
https://www.banker.bg/pozicii/read/niama-li-biudjet-stava-tati-shte-mi-kupi-kolelo-ama-drug-put
https://eurocom.bg/new/morgan-stanley-sashch-mozhe-da-izbegnat-retsesiyata-prez-2023-g-evropa-nyama-takv-ksmet
https://money.bg/finance/kak-greshkite-na-fed-sadeystvaha-za-40-godishniya-vrah-na-amerikanskata-inflatsiya.html
https://bntnews.bg/news/socialniyat-ministar-830-mln-evropeiski-sredstva-shte-poluchi-biznesat-prez-2023-1213888news.html
https://perniknews.com/balgariya/gotvyat-poskapvane-na-zastrahovkata-grazhdanska-otgovornost/


41 Комисията за финансов надзор готви поскъпване на задължителната за шофьорите застраховка "Гражданска
отговорност". Държавният регулатор предлага покачване на вноските, които застрахователите начисляват в
полиците на своите клиенти и превеждат в два фонда, управлявани от КФН – Фонда за незастраховани МПС" и
"Обезпечителен фонд", пише "Сега". Първият фонд изплаща обезщетения на пострадали в катас... 

Продажбите на "Захарни заводи" АД - Горна Оряховица са се увеличили значително през третото тримесечие. А
темповете на ръст на приходите изпреварват увеличението на разходите на дружеството. От компанията
съобщават, че натискът на цените на суровините и съответно на разходи за тяхното придобиване намалява между
юли и септември. Това сочат данните от консолидирания финансов отчет на дружеството към... 

Над 500 вина от 80 изби бяха представени през уикенда на "ДиВино тест" в изложбената зала срещу "Метро". Какво
се забелязва? Описаното тук са лични наблюдения на автора и не ангажират никой производител, професионална
група или общество от ценители. Най-ниската базова цена на бутилка вино вече е между 15 и 20 лева. Това се
отнася и за вина, които не са отлежавали в дъбови бъчви. Преобладаваха вина... 

С този пакет чуждестранните активи, предлагани чрез българската борса, стават 400Още 200 чуждестранни акции
започват да се търгуват от днес, 14 ноември, на Българската фондова борса (БФБ). За новите акции на пазара BSE
International съобщи изпълнителният директор на оператора Маню Моравенов по време на Investor Finance Forum.
Сред новите инструменти са акциите на телекоми, авиокомпании, технологич... 

Причините - от инфлация до енергиен недостиг и обща нестабилностФинансовите пазари са изправени пред
безпрецедентна турбуленция и е важно да се погледне сериозно на икономическата реалност. Все повече
анализаторите се обединяват около това, че пазарите са изправени пред сериозни предизвикатества.
Международният валутен фонд прогнозира, че една трета от световната икономика ще бъде в рецесия през 2... 

Гуверньорът на Японската централна банка Харухико Курода каза, че ще следи както възходящите, така и
низходящите рискове, тъй като централната банка продължава с монетарното облекчаване, забележки, които
вероятно ще подкрепят продължаващите спекулации за по-дългосрочни корекции на политиката, пише
"Блумбърг". "Банката ще проучи внимателно перспективите за икономическата активност и цените, както и... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 15)

Медия: Pernik News

Заглавие: "Захарни заводи" с шесткратно увеличение на печалбата
Дата: 14.11.2022 10:43
Медия: Банкеръ

Заглавие: За кого произвеждат българското вино? Какво се вижда на "Ди Вино тест"
Дата: 14.11.2022 10:32
Медия: E-vestnik.bg

Заглавие: Още 200 чуждестранни акции започват да се търгуват на БФБ от днес
Дата: 14.11.2022 08:20
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Пазарите са в очакване на една бурна година
Дата: 14.11.2022 07:15
Медия: Дивидент

Заглавие: ЯЦБ следи внимателно перспективите за икономическата активност
Дата: 14.11.2022 11:30
Медия: Инфосток

Заглавие: Цветелина Пенкова: Проблемът с високите такси за сезонните работни визи за Великобритания да
бъде скоростно решен

https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/zaharni-zavodi-s-shestkratno-uvelichenie-na-pechalbata
https://e-vestnik.bg/36460/za-kogo-proizvezhdat-balgarskoto-vino-kakvo-se-vizhda-na-di-vino-test/
https://www.investor.bg/a/538-pazari/363849-oshte-200-chuzhdestranni-aktsii-zapochvat-da-se-targuvat-na-bfb-ot-dnes
https://dividend.bg/pazari/pazarite-sa-v-ochakvane-na-edna-burna-godina
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/110757-yatsb-sledi-vnimatelno-perspektivite-za-ikonomicheskata-aktivnost
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"Проблемът с високите такси за сезонните работни визи за Великобритания да бъде скоростно решен. В момента
страната е наложила по-високи такси за сезонни визи на работници от 5 европейски държави, включително и
България. Ясно поставих въпроса, че това трябва да бъде прекратено и разрешено в най-кратки срокове.
Позицията ми беше подкрепена от всички колеги от Европейския парламент." Това каза еврод... 

Васил Велев, председател на УС на Асоциацията на индустриалния капитал, в интервю за Радио "Фокус"
Протестно автошествие блокира центъра на столицата. Двата големи синдиката – КНСБ и КТ "Подкрепа" поискаха
незабавно увеличение на възнагражденията. Исканията им са свързани с увеличение на минималната работна
заплата на 850 лева и 15% увеличение на работните заплати по сектори и договаряне. Над 2 35... 

Тайната на развитието на Тайван се крие в отличната образователна и здравна системаВ последната четвърт на
XX век светът е удивен от икономическите постижения на четирите азиатски тигъра. Докато Сингапур и Британски
Хонконг стават международни финансови центрове, Южна Корея и Република Китай, известна още като Тайван,
дължат възхода си на производството на потребителска електроника и постиженията ... 

Университети и работодатели се представиха пред козлодуйски ученици /СНИМКИ/ Петото издание на Общинската
панорама на образованието в Козлодуй събра университети и работодатели с възпитаниците на местните
училища. Любезен домакин на проявата бе модерният център по извеждане от експлоатация на Държавно
предприятие "Радиоактивни отпадъци". Нейн фокус бе професионалното ориентиране и реализация на мл... 

Ако следваме борсовите котировки на цената на газа за януари-февруари, е възможно парното да поскъпне с 5-
10%. Това заяви бившият изпълнителен директор на "Булгартрансгаз" Кирил Темелков, който е зам.-председател
на Българската газова асоциация. "Ще има малко увеличение на цената на газа през зимата. По отношение на
топлоенергията драстично увеличение не се очаква", каза Темелков в предаването "Оф... 

Десислава Иванчева и Биляна Петрова търсят работа в Сливен, за да намалят ефективното изпълнение на
присъдите им. Това става ясно от профила на Десислава Иванчева във Facebook. Близки молят от името на
Иванчева и Петрова, ако хора с бизнес в Сливен имат нужда от персонал, да дадат възможност на двете да
работят. Двете нямат претенции за работата. Единственото условие, поставено от затвора, е те да... 

Дата: 12.11.2022 18:11
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Васил Велев: Ако политиците отговорят на искането за увеличаване на заплати и пенсии, ще изправят
държавата пред банкрут
Дата: 12.11.2022 17:40
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Формулата на успеха или как да ги стигнем ... тайванците
Дата: 12.11.2022 14:17
Медия: Факти

Заглавие: Университети и работодатели се представиха пред козлодуйски ученици /СНИМКИ/
Дата: 12.11.2022 09:33
Медия: Враца днес

Заглавие: Парното може да поскъпне с 5-10%
Дата: 12.11.2022 20:02
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Иванчева търси работа в Сливен, за да намалят присъдата ѝ
Дата: 12.11.2022 19:29
Медия: Новини.бг

Заглавие: Обмисля се увеличаването на минималната работна заплата
Дата: 12.11.2022 19:13
Медия: Front.bg

https://akcent.bg/?i=61382
https://fakti.bg/world/729821-formulata-na-uspeha-ili-kak-da-gi-stignem-taivancite
https://www.vratzadnes.com/page.php?n=19503359&SiteID=922
https://www.flashnews.bg/parnoto-mozhe-da-poskapne-s-5-10/
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/748794
https://front.bg/obmislya-se-uvelichavaneto-na-minimalnata-rabotna-zaplata/


Министерски съвет обмисля увеличаването на минималната работна заплата. Това заяви в "Събуди се"
съветникът на служебния финансов министър и бивш депутат от "Има такъв народ" Любомир Каримански. Според
бившия народен представител ако служебното правителство, което не е легитимно от гледна точка на суверена и
не е избрано от народа, предложи нов държавен бюджет за 2023 г., това би било нарушение. "... 

Еволюцията на телевизионната техника достигна такива нива, че едва ли има човек, който да е пропуснал
възможността да свърже своя компютър с телевизора си, за да се наслади на още по-необятно визуално поле.
Появата на HDMI конектора улесни цялата операция по свързването и я направи удобна и бърза, като елиминира
всички преходници и други досадни подробности, с които понякога нямаме нито време, нит... 

В последните години стигнахме до там, че 54% от завършилите университет се реализираха на пазара на позиции,
които не изискват висше образование. Затова обучението трябва да се свърже с пазара на труда. Важно е да се
изгради ефективна връзка образование-наука-бизнес. Това заяви служебният министър на образованието проф.
Сашо Пенов при представянето на новото издание на рейтинговата система на висш... 

В последните години стигнахме до там, че 54% от завършилите университет се реализираха на пазара на позиции,
които не изискват висше образование. Затова обучението трябва да се свърже с пазара на труда. Важно е да се
изгради ефективна връзка образование-наука-бизнес. Това заяви служебният министър на образованието проф.
Сашо Пенов при представянето на новото издание на рейтинговата система на висш... 

В последните години стигнахме до там, че 54% от завършилите университет се реализираха на пазара на позиции,
които не изискват висше образование. Затова обучението трябва да се свърже с пазара на труда. Важно е да се
изгради ефективна връзка образование-наука-бизнес. Това заяви служебният министър на образованието проф.
Сашо Пенов при представянето на новото издание на рейтинговата система на висш... 

Въвеждаме Надзорен съвет във Фонда на фондовете, категоричен е министърът"Доказахме, че сме кабинет на
действието. Заедно с вицепремиера Пеканов и другите министри успяхме да осигурим 14 млрд. лв. одобрени
средства по 7 програми от структурните фондове на ЕС. Смятам, че изпълнихме една от основните си цели – да
дадем глътка въздух на най-голямата част от българската икономика – микро-, малките и с... 

Най-важно за нея е служителите на компанията да се чувстват спокойни и оценениДнес представяме една дама,

Заглавие: Мониторът за професионалисти, който щади очите
Дата: 14.11.2022 11:00
Медия: Webcafe

Заглавие: Сред кои специалности се наблюдава най-ниска безработица
Дата: 14.11.2022 10:49
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Проф. Пенов посочи сред кои специалности се наблюдава най-ниска безработица
Дата: 14.11.2022 10:35
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Проф. Сашо Пенов: Необходима е ефективна връзка образование-наука-бизнес
Дата: 14.11.2022 10:17
Медия: Агенция БГНЕС

Заглавие: Министър Пулев: Служебният кабинет успя да осигури 14 млрд. лв. евросредства
Дата: 14.11.2022 09:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Антоанета Методиева: "Фантастико" увеличава екипа си със 120 души
Дата: 14.11.2022 08:10
Медия: Бизнес новините
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чиято движеща сила са хората. Самата тя започва работа още 16-годишна, а днес е водещ експерт в областта на
човешките ресурси. Да открива таланти, да ги развива и да бъде полезна за екипа, с който работи – това са
нейните три стълба, върху които гради кариерата си. Антоанета Методиева е директ... 

830 млн. ще бъдат инвестирани през 2023 година на пазара на труда независимо от това какъв бюджет ще приеме
парламента, заяви в "Бизнес.БГ" служебният министър на труда и социалната политика Лазар Лазаров. Парите са
по ОП "Развитие на човешките ресурси" и Плана за възстановяване и устойчивост по 14 схеми, които вече са
одобрени са реализиране. Те ще се изразходват за подкрепа на работодателите и... 

Повишаването на минималната работна заплата зависи главно от правителството. Тя стигна 710 лв. през тази
година, а служебното правителство реши да не провежда нови политики и да я запази на това ниво. Това каза
депутатът от ДПС и председател на парламентарната бюджетна комисия Петър Чобанов в сутрешния блок на bTV.
Минималната заплата ще се вдигне още малко В парламента се обсъжда увеличаването на... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Студенти са загинали, бити до смърт в учебни заведения, разкри Фирузе Ак Бари Иранската общност в България
подкрепена от неправителствени организации излизезе на протестно шествие в София, предава БНТ. Ислямската
държава е разтърсвана от протести, избухнали след убийството на 22-годишната Махса Амини, чийто кичур от коса,
показал се под бурката, предизвика нейната смърт. Хората от иранската общнос... 

При срещата с един от последните им работодатели стана ясно, че тези мъже принадлежат към един от най-
уязвимите слоеве на обществото. Имат психични заболявания и живеят в крайна бедност Братята Енгин и Мустафа,
които бяха задържани за смъртта на българския полицай Петър Бъчваров имат психични заболявания. Това
твърдят техни съседи и хора, които ги познават, пред БНТ. При срещата с един от последни... 

"До дни Министерство на иновациите и растежа (МИР) ще обяви за обществено обсъждане най-чаканата, трета
процедура, от Плана за възстановяване и устойчивост - за ВЕИ и батерии за локално съхранение на енергия с
бюджет от 200 млн. лв." Това съобщи Калин Маринов, зам.-директорът на Главна дирекция "Европейски фондове
за конкурентоспособност" (ГД ЕФК) към Министерството на иновациите и растежа (МИР) в... 

Какво е важно да знаете за таксуването на обажданията извън БългарияАко от българския си мобилен номер,

Заглавие: Социалният министър: Бизнесът ще получи 830 милиона европейски средства през 2023 г.
Дата: 14.11.2022 07:11
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Минималната заплата ще достигне 50% от средната до 2 години
Дата: 14.11.2022 11:46
Медия: Експерт

Заглавие: Протестно шествие в София подкрепя човешките права в Иран
Дата: 12.11.2022 20:00
Медия: Dunavmost

Заглавие: Братята, убили българския граничар Петър Бъчваров, са психично болни
Дата: 12.11.2022 12:03
Медия: Nbox

Заглавие: МИР: Отваряме третата процедура по Плана за възстановяване – за ВЕИ и батерии за локално
съхранение на енергия за бизнеса
Дата: 12.11.2022 15:00
Медия: 3е-news

Заглавие: Кога говорим в роуминг и кога разговорът се регистрира като международен?
Дата: 13.11.2022 16:00
Медия: КЕШ Медия
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докато сте у нас, осъществите телефонно обаждане към абонат на телекомуникационна компания в друга
държава членка на Европейския съюз, разговорът ще бъде регистриран като международен и ще се таксува по
тарифата за този вид изходящи позвънявания, съгласно индивидуалния ви абонаментен план. При ... 

Има голямa вероятност телефонният ви номер да се намира някъде по сървърите на Facebook. Дори ако отдавна
сте го изтрили от профила си. Дори ако въобще не използвате Facebook и Messenger. Това е така, защото Meta
(компанията-собственик на Facebook) насърчава потребителите да качват всичките си контакти в социалната
мрежа. Ако ваш приятел качи телефонния си указател във Facebook (и вашият номер е в... 

И съдия от Софийския апелативен съд изплува от разследванеПредседателят на Софийския апелативен съд
Даниела Дончева, докато е апелативен съдия, а впоследствие и зам.-председател (2009-20016) в същия съд, се
сдобива с къща за гости с открит басейн финансирана от ДФЗ с 236 219 лв. от европейските фондове. Къщата за
гости е регистрирана на фирма собственост на майката и мъжа на съдийката, пише разсле... 

Велислава Кръстева беше подложена на гонение, което не се побира в здравия разум и етиката, каза още той
"Готови сме да влезем в управление, което решава проблемите на хората. То първоначално трябва да е
антикризисно, а след това да гарантира движение напред. Важни са приоритетите, да ги разпишем ясно с тяхното
финансиране, а формулите за съответните министри са различни". Това заяви шефът на бюдж... 

Реалността е, че през 2021 г. изкопаемите горива осигуряват 82,3% от световното потребление на енергия, а
вятърните и слънчевите електроцентрали - едва 1,75%, заяви Ран Президентът Джо Байдън нападна въглищната
индустрия по-миналата седмица. Той заяви, че администрацията му "ще затвори тези централи в цяла Америка..."
Той също така заяви, че вятърът и слънцето са по-евтини от изкопаемите горива (... 

"Усмихвай се, бъди любезен с всички, не се вълнувай, когато те докачат, давай вид, че си богат, силен и нямаш
неспокоен сън. Това е много важно. У нас, в България, само поповете, владиците и банкерите знаят тези правила.
Бъди и предпазлив, когато те ласкаят, и засмян, когато те ругаят", казва Атанас Буров. Буров се смята за
капиталистическа икона на своето време. Останал е в историята като "банке... 

Заглавие: Как да разберете дали Facebook знае телефонния ви номер
Дата: 14.11.2022 11:08
Медия: Questona.com

Заглавие: Нови разкрития за скандала с къщите за "тъщи"
Дата: 14.11.2022 10:00
Медия: Agri.BG

Заглавие: Петър Чобанов: ДПС е готово да участва в правителство, което ще решава проблеми
Дата: 14.11.2022 09:31
Медия: Bunt

Заглавие: Ричард Ран: Унищожаването на евтината енергия унищожава гражданското общество
Дата: 14.11.2022 08:14
Медия: Dunavmost

Заглавие: В парата, в бизнеса се влиза с три неща - с взлом, с ум или с женитба: 16 знаменити цитата от Атанас
Буров
Дата: 14.11.2022 07:11
Медия: Акцент БГ
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https://www.dunavmost.com/novini/richard-ran-unishtozhavaneto-na-evtinata-energiya-unishtozhava-grazhdanskoto-obshtestvo
https://akcent.bg/?i=61401
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